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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Meddig lehet a megsarcolt adózókat az igazságosság nevében becsapni? "címmel
a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Veres János pénzügyminiszter úrhoz.

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az ón felügyelete alatt működő Adó- és Pénzügyi Ellenőrzési Hivatal 2006 . év elején
mintegy kétmillió levelet küldött ki az adózó állampolgároknak Ezen levelek mellékleteként -
ugyancsak mintegy kétmillió példányban - szétküldtek egy tájékoztató anyagot, amely hivatalos
indoklása szerint minden magyar adófizetőt arról értesített, hogy az országgyűlés 2005. november
7-én elfogadott törvénye szerint 2006-tót egy ötéves adócsökkentő folyamat kezdődik . A
tájékoztató ismertette, mikor melyik adó-, illetve jarulektlpus hány s7a7.alekkal fog csökkenni . A
tájékoztató külön kitért azra is, hogy az igazságosság jegyében a nagy értékű ingatlanok
tulajdonosai a 2006 . évtől luxusadót kell fizessenek

Tisztelt Miniszter úr!

Kérdéseim a következők
1 . Mennyibe került az adóhatóságnak a szóban forgó tájékoztató anyaga, post,7assal együtt?

Milyen forrásból fizették a költségeket?
2. Milyen módon tájékoztatta, illetve tájékoztatja most, valamint a jövőben az Adó- és

Pénzügyi Ellenőrzési Hivatal az adófizető állampolgárokat arról, hogy egy évvel ezelőtt
teljes mértékben félretájékoztatta őket?

3. Mennyi pénz folyt be a 2006. évben a luxusadóból? Milyen paraméterek alapján kellett
kiszámítani az adó mértékét, és hogyan, milyen apparátus ellenőrizte a teljesítést?

Várom válaszát.

Budapest, 2007 . január 24 .
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